



nuit sauvage
maison d'artistes



BÉROU

HARD HOUSE // TRANCE // 90'S RAVE

"Where the 90's meet the future"



Bérou is a bundle of energy that blends the euphoria of modern Trance with the 90's Rave culture. She cultivates an eclectic universe which gravitates around Hard House and various spectrums of Trance, ranging from vibrant and rhythmic sounds like Hard Groove and Eurodance, spiced up with influences from Break, Latin, and Drill.

Sparkling, effervescent and spontaneous, armed with a transgenerational vinyl collection honoring the 90s, equally comfortable during peak time or closing sets, her infectious good mood transcends her audience, turning each of her performances into a captivating adventure that crosses time, genres, and cultures.

Bérou has crafted an original and daring musical identity, enriched by diverse cultures and influences after spending several years in Spain, England, and Brazil. She has taken the Paris club scene by storm with her energetic DJ sets and quickly built-up a solid reputation with a residency at Nouveau Casino, before also becoming an active member of the collectives Apéro Notturno and Bae Party.

In a blink of an eye, **Bérou** has established herself on the music scene, appearing in iconic clubs and festivals in the Paris region such as Rex Club, Virage, Nouveau Casino, Badaboum, Mazette, as well as Marvellous Island and Madame Loyal Festivals. She has also graced the airwaves and streams, with performances on Radio Nova, Rinse France, Mia Mao, and Clubbing TV. Each apparition is an explosion of energy and talent. She regularly shares the stage with the biggest names of the French and international electronic music scene, thus affirming her place at the heart of electronic music. The best is yet to come.



Bérou est un concentré d'énergie qui mêle l'euphorie de la Trance moderne à la culture 90's Rave. Elle développe un univers éclectique qui gravite autour de la Hard House et des différents spectres de la Trance, des sonorités énergiques et rythmées comme la Hard Groove et l'Eurodance, pimentées par des influences Break, Latines et Drill. Pétillante, spontanée, armée d'une collection de vinyle transgénérationnelle mettant à l'honneur les années 90's, aussi à l'aise en peak time qu'en closing, sa bonne humeur communicative transcende le public et transforme chacune de ses performances en une aventure captivante qui traverse le temps, les genres et les cultures.

Bérou s'est forgée une identité musicale originale et audacieuse qui s'est enrichie au contact de cultures et influences diverses après plusieurs années passées en Espagne, en Angleterre et au Brésil. C'est à Paris que Bérou fait ses premières scènes avec une résidence au Nouveau Casino, avant de devenir également DJ résidente des collectifs Apéro Notturno et Bae Party.

En un temps record, **Bérou** s'est imposée sur la scène musicale, multipliant les apparitions dans des clubs et festivals emblématiques de la région parisienne comme le Rex Club, Nouveau Casino, Badaboum, Mazette en passant par Marvellous Island et Madame Loyal Festivals. On a également pu la voir faire le tour des radios et streams : Radio Nova, Rinse France, Mia Mao ou encore Clubbing TV, chaque performance est une explosion d'énergie et de talent. Elle partage régulièrement la scène avec les plus grands noms de la scène française et internationale, affirmant ainsi sa place au cœur des musiques électroniques.

- f** Facebook : facebook.com/berou.music
- Soundcloud : soundcloud.com/beroumusic
- Instagram : instagram.com/berou
- ∞** Resident Advisor : ra.co/dj/berou

STREAMS

Live [at Clubbing TV](#) |

Live [at Mia Mao \(08.03.2024\)](#) |

PODCASTS

Listen [Rex Club \(10.01.2024\)](#) |

Listen [Badaboum for Radio Nova](#) |

Listen [Rinse France \(26.02.2024\)](#) |

Booking: laurent@nuit-sauvage.com
Management: paul@nuit-sauvage.com

